
Informasjon fra styret 

Vi skjønner godt at det er frustrerende å ikke komme i gang med utkrysning når vedtaket er gjort og 
7spene har løpe7d. 

Men det er sånn at det er regler som må følges i NKK-systemet. Det er ingen klubber som vil 
behandle søknad om bruk av deres rase som utkrysningsrase før Sundhetsutvalget har godkjent 
prosjektet. Det er også sånn at helseavdelingen i NKK har gjort en kjempejobb med å gå gjennom de 
ca. 30 rasene som ble foreslåF. De har undersøkt, helse, temperament og bruksegenskaper. Det har 
selvfølgelig taF 7d. 

Som klubb var vi avhengig av å få 7l et ekstraordinært møte med Sunnhetsutvalget (de skal ha neste 
vanlige møte i april). Det eneste vi fikk 7l var møtet i sluFen av januar. DereFer måFe vi følge reglene 
for ekstraordinært årsmøte. 

NKK sendte ut melding 7l hundeklubbene omtrent sam7dig som vi hadde årsmøte, men det kom få 
svar. Derfor har vi kalt inn 7l møte med alle de valgte klubbene på kort varsel, og de virker posi7ve og 
vil komme på møtet, så det er all grunn 7l å tro at vi får 7l en ordning med dem – i hvert fall de aller 
fleste. Husk at deFe er nyF for disse raseklubbene også. 

For dem som nå har spurt om parre med en gang, har vi ringt hundeklubbene som har den rasen de 
vil bruke, men ingen av dem har dessverre kunnet gi godkjenning uten at saken har vært behandlet i 
klubben. 

Derfor er det ikke mulig å komme i gang med utkrysningsavlen så raskt som vi alle skulle ønske. 

Og: Styret lyver ikke, vi jukser ikke, men vi følger regelverket – og det tar o:e ;d.


